
 

CDA:  Vraag Zwartboek Sociale Woningbouw

In juli heeft de fractie van het CDA een zwartboek Sociale Woningbouw bij de wethouder 
aangeleverd om klachten en het achterstallig onderhoud van sociale huurwoningen in Rijswijk 
inzichtelijk te maken. Daarnaast heeft het CDA in het zwartboek de aanbeveling gedaan aan de 
wethouder om te gaan werken met een Huurteam. Dit team kan huurders in de sociale en 
particuliere sector ondersteunen bij kwesties over de huurprijs, slechte dienstverlening en 
achterstallig onderhoud. 

 Kan de wethouder aangeven of er inmiddels actie is ondernomen naar aanleiding van het 
zwartboek?  En welk resultaat heeft dit opgeleverd?

 Kan de wethouder aangeven of hij het standpunt deelt dat het goed is om met een 
Huurteam te gaan werken om zo te kunnen bemiddelen tussen huurders enerzijds en de 
woningbouwcorporaties anderzijds om zo gezamenlijk lastige of langdurige kwesties op te 
lossen?


